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 فرش بافان هرمزگان در انتظار باز شدن 
گره های کهنه بازار

فرش دستباف یکی از هنرهای اصیل ایرانی و میراثی 
است که طی هزاران سال به نسل کنونی رسیده است و 
به خاطر اصالت و کیفیتش در جهان مشتریان بسیاری 

دارد.
این صنعت دستی در برخی مناطق هرمزگان هم رواج 
دارد و صنعتگران صنایع دســتی به بافت آن مشغول 
هستند تا هم خودشان امرار معاش کرده و هم دیگران 
بتواننــد از این هنر اصیل بهره ببرند و طی ســال های 
گذشــته تاکنون به دلیل مشکلات اقتصادی با کمبود 

بازار مواجه شده اند.
برخی از فعالان فرش هرمزگان به خبرنگار ایرنا گفتند: 
با توجه به شــرایط اقتصادی، بســیاری از مردم توان 
خرید کالاهای گران قیمت را ندارند و همین مســأله 
دشواری هایی ایجاد کرده است و تولید به قصد فروش 

داخلی، صرفه اقتصادی ندارد.
آنان افزودند: فعالان واقعی این صنعت دستی در زمینه 
بیمه ها هم دچار مشکل هستند و تأمین اجتماعی زیر 
بار هزینه های بیمه فرش دستباف نمی رود و از سوی 
دیگر بسیاری از افرادی که از این بیمه استفاده می کنند 

تولید کننده نیستند.
خریدارانفرشدستبافکمشدهاند

آخریــن رییــس اتحادیه فرش حاجی آبــاد در این 
خصوص به خبرنگار ایرنــا گفت: اتحادیه فرش در 
شهرستان حاجی آباد با توجه به اقتصادی نبودن فعالیت 
در ایــن زمینه به کار خود پایان داده و با اتحادیه فرش 

بندرعباس ادغام شده است.
جمیله دره شــیری ادامه داد: اکنون فعالان فرشــی که 
بخواهند در این صنعت از صنایع دستی فعالیت داشته 
باشند بایستی برای گرفتن مجوز به بندرعباس مراجعه 

کنند.
وی ادامه داد: شــرکت تعاونی فرش دســتباف شیوا 
داشــتیم که بنا به شرایط گفته شــده ۲ سال است به 
فعالیت خود به طور کامل خاتمه داده اســت و خودم 
هم پس از ۳۰ ســال کار در این زمینه دیگر فعالیتی در 
این بخش ندارم چراکه فرش تولیدی در این شــرایط 

اقتصادی کمتر خریداری دارد.
تابلوفرشها،مشتریبیشتریدارند

مدیرعامل شــرکت تعاونی هزر رنــگ رودان هم به 
خبرنگار ایرنا گفت: درحال حاضر تولید فرش نداریم 
و بیشتر فعالیت خود را بر آموزش افراد متمرکز کرده ایم 
و کسانی که آموزش می بینند هم بیشتر تابلو فرش تولید 

می کنند.
زهرا قاسمی بیان کرد: تابلو فرش هایی نظیر آیه های 
قرآنی هم علاقه مندان بیشــتر برای تولید دارد که در 
خانه خود اســتفاده کرده و یا به دوستان شــان هدیه 

می دهند.
وی ادامه داد: تولید فرش به قصد فروش داخلی صرفه 

اقتصادی نداشته و به سختی فروش می رود، از طرفی 
هــم خانه های مردم کوچک شــده و مهارت آموزان 
می گوینــد در صورت بافت فــرش نمی توانند آن را 

استفاده کنند.
دلالانوصادرکنندگانبیشترینسودرامیبرند

مدیرعامل شــرکت تعاونی سپهر نقش هرمزگان هم 
گفت:  بیشتر تولید را تابلو فرش تشکیل می دهد و عموم 
بافنده های این استان مهاجران هستند یا بافنده های بومی 

که بیشتر در شمال این استان سکونت دارند.
زینب بازگیر افزود: عمده تولید هرمزگان به صورت 
بومــی یک نــوع گلیمی اســت که به نــام یکی از 
شهرستان های استان دیگری ثبت جهانی شده و تولید 
فرش به لحاظ اقتصادی برای بافنده و تولید کننده بدون 
صرفه اقتصادی بوده و عایدی این کار بیشتر به جیب 

دلالان و صادر کنندگان می رود.
وی ادامه داد: برای رساندن منافع تولید فرش به بافندگان 
هرمزگان تلاش کردیم بازارهای خارجی را به دست 
آوریم اما این کار به داشتن روابط سیاسی قوی با سایر 
کشــورها نیاز دارد و چنانچــه وزارت خارجه به این 

موضوع بپردازد می تواند بسیار موثر باشد.
مدیرعامل شرکت تعاونی سپهر نقش هرمزگان اشاره 
کرد: در حال رایزنی با آلمان هســتیم تا شاید بتوانیم 
تولیدات این استان را به صورت مستقیم صادر کنیم و 

درآمد آن هم مستقیم به جیب تولید کننده برود.
بازگیر در خصوص بازارهای داخلی هم گفت: فرش 
دستباف و تابلو فرش دستباف جزو کالاهایی است که 
بســیاری از خانواده ها قدرت خرید آن را ندارند و این 
کالا هر چه کهنه تر شــود ارزش بیشتری پیدا می کند، 
معیشت مردم سخت شــده و فعلا به دنبال کالاهای 

لوکس نیستند.
وی با بیان اینکه بازار داخلی حدودا از ســال ۹۷ دچار 
مشــکل شده است، گفت:  تا قبل از آن زمان، بسیاری 
در هرمزگان ســفارش بافت فرش می دادند اما اکنون 
این ســفارش ها کاهش یافته و به دنبال آن متقاضایان 
یادگیری این رشته که بسیار بودند نیز کم شده اند چراکه 

با این کار نمی توان هزینه های زندگی را تامین کرد.
مدیرعامل شــرکت تعاونی سپهر نقش هرمزگان در 
بحث بیمه فرش بافان نیز خاطر نشان کرد: متأسفانه این 
موضوع بارها به مسوولان گفته شده است و از تأمین 
اجتماعی هرمزگان تقاضا شــده تولید کننده واقعی را 
شناسایی و بیمه کند که این کارِ چندان سختی نیست و 
حتی از نحوه به دست گرفتن ابزار، مشخص می شود.

بازگیر ابراز داشت: بافنده حرفه ای فرش حداقل سالانه 
بایستی ۶ متر مربع فرش و گلیم فرش ببافد، اگر فردی 
تولید کننده است باید مشخص شود این حجم تولید 
کجاست و کجا فروش می رود و اسناد آن را داشته باشد 
که این ها وجود ندارد و کسی نمی تواند آن را اثبات کند.
وی اضافه کرد: از سوی دیگر فرش یک صنعت دستی 
است و بهتر بود زیر نظر اداره صنایع دستی باقی می ماند 
و امورات آن به سازمان صنعت معدن و تجارت محول 

نمی شد.
سههزاربافندهفرشدرهرمزگانفعالهستند

رییس اتحادیه فرش دســتباف شهرستان بندرعباس 
هم گفت: سه هزار بافنده انواع فرش مانند تابلوفرش، 
قالیچه و گلیم فرش در این استان فعال هستند که ۹۵۰ 
بافنده در بندرعباس فعالیت می کنند و تولیدشان هم 
به صورت سفارشــی بوده و زیر پوشش بیمه تأمین 
اجتماعی و صندوق بیمه روستاییان عشایر قرار دارند.

مژگان دادی پور در گفت و گو با خبرنگار ایرنا اظهار 
داشت: مواد اولیه همچون ابریشم، پشم و مرینوس با 
قیمت تولیدی توســط نمایندگان شرکت های تولید 
کننده در بندرعباس عرضه می شــود و مشکلی از این 
بابت وجود ندارد اما با توجه به شــرایط اقتصادی که 
مردم توان خرید کالاهای گران را ندارند، دشواری هایی 

ایجاد شده که باید مرتفع شوند.
وی اضافــه کرد: در حال حاضر هم امکان صادرات به 
خاطر تحریم ها برای فرش دستباف ایرانی وجود ندارد 
و همین مساله سبب شده تولید کنندگان این استان در 
بازارهای خارجی چندان حضوری فعال نداشته باشند.
فعالان فرش دستباف مراجعه ای به نمایندگی وزارت 

خارجه در هرمزگان نداشته اند
رییــس نمایندگی وزارت امور خارجه در بندرعباس 
هم در خصوص فرش گفت: فعالان فرش هرمزگان 
تا کنون مراجعه ای به این نمایندگی نداشــته اند و در 
صورتی که در قالب شــخص حقوقــی به این دفتر 
مراجعــه کنند کمک ها و راهنمایی هــای لازم برای 

صادرات محصول شان به آنها داده می شود.
سعید شــعبان افزود: این به نفع فعالان صنعت فرش 
بوده و وزارت خارجه بهتر می تواند آنها را در بازارهای 

خارجی پشتیبانی کند.
امیــد می رود با هم افزایــی بین تولید کنندگان فرش 
دستباف هرمزگان با نمایندگی وزارت خارجه شاهد 
گشایشــی در صادرات این صنعت اصیل و معیشت 

فعالان این عرصه باشیم.

اقتصادکیش-فرشدستبافیکی
ازهنرهایاصیلایرانیبودهکهدرهرمزگان
نیزموردتوجهاست،جمعیازفعالانفرش
ایناستانمعتقدندصنعتدستیفرشبافی
ایندیارباتوجهبهشرایطاقتصادیودلالیها
درایــنحوزه،نیازمنــدبازارهایجدیدو

حمایتهایبیشازپیشاست.

 70 واحد تولیدی طی یکسال اخیر
 در هرمزگان به چرخه تولید بازگشت 

اقتصادکیش-   رییس کل دادگستری هرمزگان از بازگشت ۷۰ واحد تولیدی و صنعتی 
راکد این استان با حمایت دستگاه قضا به چرخه تولید طی یکسال اخیر خبر داد. 

مجتبی قهرمانی در تشریح جزئیات این خبر اظهار داشت: در راستای حمایت و رونق 
امر تولید در استان، یکی از مهم ترین اقدامات انجام شده در سالیان اخیر کمک به احیا 
و باز فعال سازی واحدهای تولیدی راکد با استفاده از ظرفیت کارگروه پیگیری اجرای 
سیاست های کلی اقتصاد مقاومتی، کارگروه تسهیل و رفع موانع تولید استان، جذب 
سرمایه گذار جدید برای مجموعه های راکد و پیگیری برای واگذاری واحدهای تحت 

تملک بانک ها به متقاضیان جدید بوده است.
وی ادامــه داد: بــا توجه به بیانات ریاســت قوه قضاییه مبنی بــر ضرورت تلاش و 
کمک رسانی به دولت در راستای محورهای برنامه هفتم توسعه )پیشرفت اقتصادی 
همراه با عدالت( از جمله حمایت از تولید، رفع موانع کسب و کار و ایجاد اشتغال بیشتر، 
انجام اقدامات قضایی و حقوقی در راستای جلوگیری از تعطیلی کارگاه های تولیدی 
و ادامــه فعالیت های بنگاه های اقتصادی، انجام اقدامات لازم در زمینه انضباط مالی و 
افزایــش منابع درآمدی دولت به خصوص وصول درآمدهای مالیاتی و پرهیز از فرار 
مالیاتی، رسیدگی به موضوعات مرتبط با گمرک، جلوگیری از ایجاد هزینه های مازاد 
و غیرضروری در قوه قضاییه و دولت، امنیت اقتصادی به ویژه امنیت سرمایه گذاری، 
کمک به دولت در زمینه قضایی به منظور فروش دارایی های مازاد طبق قانون مبارزه با 
مفاسد اقتصادی و مشکلاتی که از قبل آن برای فعالان اقتصادی رخ می دهد، مباحث 
مربوط به ممنوع الخروجی افراد و مذاکراتی را که می توان در این خصوص با بانک ها 
ســازمان های امور مالیاتی و غیره انجام داد، اقدامات ویژه ای از سوی دستگاه قضایی 

استان هرمزگان به اجرا گذاشته شد.
رییس کل دادگستری هرمزگان با اشاره به بازگشت ۷۰ واحد تولیدی و صنعتی به چرخه 
تولید بیان کرد: با توجه به تمهیدات دستگاه قضایی در حال حاضر، نسبت واحدهای 
راکد مستقر در شهرک ها و نواحی صنعتی به کل واحدهای تولیدی فعال استان هرمزگان 

تنها ۹ درصد است.
به گفته قهرمانی، در یک سال اخیر ضمن برگزاری نشست های متعدد با فعالان بخش 
اقتصادی تولیدی و سازمان های متولی امر با اتخاذ تدابیر لازم در راستای رفع مشکلات 
تولیدکنندگان به صورت مستمر از واحدهای تولیدی و شهرک های صنعتی مستقر 
در بندرعباس توســط مســئولان قضایی با همراهی اعضای ستاد بازدید و از نزدیک 

مشکلات آنها بررسی و راهکارهای قانونی لازم ارائه می شود.
وی ادامه داد: از ابتدای ســال ۱۴۰۱ تاکنون، ۸۲ نشست در قالب ستاد پیگیری اجرای 
سیاست های کلی اقتصاد مقاومتی و کارگروه تسهیل و رفع موانع تولید در سراسر استان 
برگزار شده و بیش از ۱۰۰فقره درخواست تولیدکنندگان و سرمایه گذاران در دبیرخانه 
ستاد پیگیری اجرای سیاست های کلی اقتصاد مقاومتی استان هرمزگان دریافت شده و 

راهکارهای قانونی برای رفع مشکلات آنها ارائه شده است.
ترخیص۴۰۰کانتینرلوازمخانگیخارجیدرگمرکشهیدرجایی

رییس کل دادگســتری هرمزگان گفت: همچنین به منظور تأکید بر دقت در صدور 
قرارهایی که موجب محدودیت اســت و با توجه به ضرورت دقت و حساسیت در 
صدور این تصمیم های قضایی مانند قرار ممنوع الخروجی، توقیف حساب، ممنوع 
المعامله شدن و مواردی از این دست و همچنین لزوم نظارت بر اجرای صحیح آنها، اقدام 
سریع برای رفع تصمیم های محدودکننده وفق مقررات و موازین قانونی در دستور کار 
بوده و ضمن تأکید مستمر و نظارت موثر، در خلال بازرسی های میدانی و ارزیابی های 
سیستمی، این موضوع مورد نظر است و در صورت نیاز تذکر و راهنمایی لازم ارائه 

می شود.
قهرمانی ادامه داد: به منظور حمایت از تولید ملی، ضمن رصد و نظارت مستمر از حوزه 
گمرک در استان هرمزگان با ورود به موقع دستگاه قضایی استان از ترخیص ۴۰۰ کانتینر 
لوازم خانگی محصول یکی از برندهای معروف خارجی که وارد گمرک شهیدرجایی 
بندرعباس شده بود پس از بررسی نوع اظهار کالاها و قرارگیری آن در گروه ۴ و با توجه 
به ممنوعیت واردات این محصولات صنعتی خانگی به دلیل وجود تولیدات مشابه در 
داخل کشور با هدف حمایت از تولید ملی و ایجاد فرصت اشتغال برای متخصصان و 

کارگران ایرانی از ترخیص آنها جلوگیری شد.
وی با تأکید بر لزوم حمایت گسترده از تولید و چرخه اقتصاد کشور تصریح کرد: دستگاه 
قضایی استان هرمزگان آمادگی دارد از همه ظرفیت های قانونی برای حمایت از تولید 

استفاده و در این راه تمام تلاش خود را به کار خواهد گرفت.

رییس کل دادگستری هرمزگان :

شرکت پالایش نفت بندرعباس ۱۸ درصد 
فرآورده های مورد نیاز کشور را تامین می کند

اقتصادکیش-      مدیرعامل شرکت پالایش نفت بندرعباس گفت: شرکت پالایش 
نفت بندرعباس در حال حاضر ۱۸ درصد فرآورده های نفتی موردنیاز کشور را مطابق 

با استانداردهای روز دنیا تامین می کند. 
 هاشم نامور در آیین آغاز به کار نخستین دفتر حل مسئله در صنعت نفت در راستای 
تحقق شــعار سال افزود: شــرکت پالایش نفت بندرعباس در راستای منویات رهبر 
معظم انقلاب و با تکیه بر دانش مهندسان داخلی یکی از پیچیده ترین و تخصصی ترین 
طرح های توسعه ای را برای ارتقای محصولات سنگین با محوریت تولید کُک اسفنجی 
در دست اجرا دارد که علاوه بر آن و فرآورده های باارزش افزوده بیشتر، منجر به تولید 
محصولات دیگری همچون نفتا و پروپیلن به عنوان خوراک صنایع پتروشیمی خواهد 

شد.
محمد صادقی رییس دانشگاه هرمزگان نیز در این جلسه بیان کرد: این دانشگاه به منظور 
انجام مســوولیت اجتماعی خود نســبت به جامعه پیرامونی برای اولین بار در سطح 
کشــور مدل قراردادهای باز حل مسئله با صنایع را پیشنهاد کرد که با استقبال خوب 
صنایع همراه شده است و نخستین دفتر حل مسئله با مشارکت شرکت پالایش نفت 

بندرعباس گشایش یافت. 
وی افزود: فعال شدن دفتر حل مسئله در دانشگاه و حضور اساتید و پژوهشگران در 
کنار مهندسان صنعت نفت در میدان عمل باعث تبادل دانش و تجربه شده و فرصت 
مناسبی برای دانشجویان به منظور کسب تجربه و استفاده از دانش عملی کارشناسان و 

امکانات آزمایشگاهی صنعت نفت را ایجاد می کند.
صادقی اظهار داشت: سرمایه اساسی یک بنگاه، سرمایه اجتماعی آن است و جایگاه 
شــرکت پالایش نفت بندرعباس در ســطح ملی و منطقه ای در انجام مسئولیت های 

اجتماعی در جامعه پیرامون قابل استناد است.
وی ادامه داد: الگوی قراردادهای باز حل مسئله که روش نوآورانه همکاری مطلوب بین 
دانشگاه و صنعت است می تواند الگوی مناسبی برای مشارکت با سایر دستگاه ها باشد.

رییس دانشگاه هرمزگان اضافه کرد: لازمه حل مسئله، شناخت و لازمه شناخت هم 
حضور در میدان عمل است، دانشگاهِ مأموریت گرا باید پیوندهایش را با جامعه و صنعت 
قوی تر کند تا بتواند مشکلات را از جامعه پیرامونی مشخص کرده و با بررسی، تحقیق 

و هم افزایی روش های مطلوبی برای هم مسائل مطرح کند.

مدیرعامل شرکت پالایش نفت بندرعباس :

تخلیه و بارگیری کانتینر یخچالی در بنادر غرب 
هرمزگان ۸۵ درصد افزایش داشته است

اقتصــادکیش-       گفت: ۶۵ هزار و TEU ۲۲۵ کانتینر یخچالی به وزن ۷۱۲ هزار و 
۴۰۷ تنُ و افزایش ۸۵ درصدی طی ۶ ماهه امســال در بنادر غرب این اســتان تخلیه و 

بارگیری شد. 
به گزارش ایرنا از روابط عمومی اداره کل بنادر و دریانوردی هرمزگان، مرتضی سالاری 
روز چهارشنبه در تشریح عملکرد ۶ ماهه فعالیت های بنادر و دریانوردی غرب از جهش 
۲ برابری تخلیه و بارگیری و صادرات کالاهای یخچالی با رشد ۸۵ درصدی از طریق 

بنادر غرب هرمزگان طی ۶ ماه سال ۱۴۰۱ خبر داد.
وی با اشاره به تخلیه و بارگیری ۶۵ هزار و TEU ۲۲۵ کانتینر یخچالی در این بازه زمانی، 
میزان صادرات از بنادر غرب را بیش از ۳۲ هزار و TEU ۶۱۲ کانتینر یخچالی با تناژ ۳۵۶ 

هزار ۲۰۳ تن و ۴۲ درصد افزایش اعلام کرد.
مدیر بنادر و دریانوردی غرب هرمزگان ادامه داد: از ابتدای امسال تا پایان شهریور ماه 
بیش از ۷۳ هزار دســتگاه خودرو در بندرلنگه به عنوان چهار راه ترانزیت خودرو به 

کشورهای آسیای میانه ترانزیت شد.
ســالاری با اشــاره به افزایش ۱۸ درصدی ترانزیت نفتی و غیر نفتی در بنادر غرب 
هرمزگان، گفت: طی دوره زمانی یاد شده، حجم ترانزیت کالاهای نفتی و غیرنفتی )که 
عمده آن محموله خودرو بوده است( به ۱۶۲ هزار ۷۲۸ تن رسید که ۱۸ درصد افزایش 

در همسنجی با مدت مشابه آن به ثبت رسیده است.
ترانزیت۷۳هزارو۸۸۱دستگاهخودرو

ســالاری با بیان اینکه طی این مدت ۷۳ هزار و ۸۸۱ دســتگاه خودرو با افزایش ۱۷ 
درصدی ترانزیت شد، افزود: تخلیه این تعداد خودروی ترانزیتی توسط یک هزار و 

۲۲۶ فروند شناور فلزی انجام گرفت.
مدیر بنادر و دریانوردی غرب هرمزگان اضافه کرد: پس از تخلیه و انجام تشــریفات 
گمرکی این تعداد خودرو توســط ۱۲ هزار و ۳۱۳ سواری و کامیون حمل خودرو به 

مقاصد کشورهای عراق، افغانستان و همچنین کشورهای آسیای میانه بارگیری شد.
گفتنی است، بنادر و دریانوردی غرب هرمزگان با راه اندازی مرحله نخست ترمینال 
یخچالی بــا ظرفیت ۳۰۰ کانتینر یخچالی چرخدار و ۱۲ رمپ مخصوص بارگیری 
برای شناورهای حامل کانتینر یخچالی طلایه دار تخلیه و بارگیری و صادرات کالاهای 

یخچالی در بین بنادر ایران است.
بندرلنگه به عنوان قلب تپنده ترانزیت خودرو در ایران و چهار راهی امن برای ترابری 

دریایی و زمینی به کشورهای آسیای میانه محسوب می شود.

مدیر بنادر و دریانوردی غرب هرمزگان :

پیگیر جذب اعتبار بازسازی کامل 
منطقه زلزله زده سایه خوش هستیم

اقتصادکیش-       مدیرکل مدیریت بحران اســتانداری هرمزگان گفت: زلزله زدگان 
سایه خوش را فراموش نکرده ایم و بلافاصله بعد از وقوع زمین لرزه تا کنون مسائل آن 

را دنبال کرده و پیگیر ابلاغ اعتبار از پایتخت برای بازسازی کامل این منطقه هستیم. 
مهرداد حســن زاده اظهار داشت: فعالیت ها در منطقه زلزله زده سایه خوش تا کنون از 
محل اعتبارات داخلی استان و همیاری و همکاری مردم و پیمانکاران انجام شده است 
و امیدواریم بتوانیم طی روزهای آینده مصوبه تامین اعتبار مورد نیاز را از هیات دولت 

بگیریم.
وی اضافه کرد: استاندار هرمزگان بارها در این خصوص با مسوولان ملی مکاتبه داشته 
و موضوع را به صورت جدی دنبال می کند که می توان به مکاتبه های انجام شده با وزیر 

کشور، رییس سازمان برنامه و بودجه و معاون اول رییس جمهور اشاره کرد.
زلزله های شدید ۶.۱ و ۶.۳ ریشتری بامداد یازدهم تیرماه در هرمزگان به همراه ده ها پس 
لرزه بوقوع پیوست، این زمین لرزه ها هفت کشته و ۱۱۱ مصدوم برجای گذاشته است.
ســایه خوش از توابع بخش مهران شهرستان بندرلنگه بوده و این شهرستان در ۲۵۱ 

کیلومتری جنوب غربی بندرعباس است.
این شهرستان از سمت شمال با استان فارس و شهرستان بستک از سمت جنوب به 
خلیج فارس و از سمت شرق به شهرستان و از غرب با شهرستان پارسیان هم مرز است.

مدیرکل بحران استانداری هرمزگان:

راهبرد دولت در ارتباطات خارجی، 
منافع حداکثری به همراه دارد

اقتصادکیش-    نماینده مردم بندرعباس، قشم، ابوموسی، حاجی آباد و خمیر در مجلس 
شورای اسلامی با بیان اینکه راهبرد دولت در ارتباطات خارجی، منافع حداکثری به 
همراه دارد، گفت: دولت سیزدهم در تلاش است مسیر ارتباطات خارجی را از غرب 

به سمت کشورهای همسایه و منطقه تغییر دهد. 
احمد مرادی با بیان اینکه دیپلماسی متوازن، منطقه گرایی و توسعه دیپلماسی اقتصادی 
به عنوان سه اصل برنامه ریزی  دولت در نظر گرفته شده است اظهار داشت: در این راستا 
همکاری خوبی میان ایران و روسیه برقرار شده است و این همکاری، افزایشِ تولید نفت 
و گاز در کشور و کمک به توسعه میدان های نفتی و گازی در ایران را به دنبال دارد چرا 

که روسیه شریک راهبردی ایران در بخش های مختلف انرژی است.
این عضو کمیسیون انرژی مجلس اضافه کرد: باید از دانش فنی روس ها برای تکمیل 

زنجیره تولید و ارزش افزوده در حوزه نفت و گاز در کشور استفاده کنیم.
نماینده مردم بندرعباس، قشم، ابوموسی، حاجی آباد و خمیر در مجلس شورای ادامه 
داد: همکاری با کشورهای حاشیه دریای خزر و فعال شدن دیپلماسی انرژی با آن ها 
منجر به توسعه و رونق تجارت در ایران می شود که امروز وزارت نفت نیز در این حوزه 

ورود قابل تاملی داشته است.
وی رونق دیپلماســی اقتصادی از طریق وزارت امور خارجه را ضروری دانســت و 
گفت: ایران و روسیه ظرفیت های بسیار خوبی در حوزه نفت و گاز و پتروشیمی دارند 
و قراردادهای خوبی در توســعه میدان ها و در حوزه احداث خطوط صادراتی گاز و 

واحدهای ال ان جی امضا شده است.

نماینده  هرمزگان در مجلس:

 تحویل 70 خودروی موجود در اموال تملیکی 
بندرعباس به مالکان 

اقتصادکیش-       رییس کل دادگستری هرمزگان از تحویل ۷۰ خودروی لوکس 
موجود در پارکینگ اموال تملیکی بندرعباس به مالکان آنها خبر داد. 

مجتبی قهرمانی با اشــاره به وضعیت خودروهای لوکس توقیفی در اموال تملیکی 
بندرعباس پس از ســفر ۶ ماه پیش رییس قوه قضاییه، اظهار داشــت: حدود ۲۲۰ 
خودروی لوکس موجود در اموال تملیکی بندرعباس مربوط به یک پرونده قضایی 
بود که پس از سفر رییس قوه قضاییه به صورت ویژه در مراجع قضایی تهران توسط 
شخص دادستان تهران مورد پیگیری قرار گرفته و در نتیجه آن تاکنون دستور ترخیص 
آنها صادر شده که در پی مراجعه ۷۰ نفر از مالکان خودروها به آنها تحویل داده شده 

است و ۴۰ نفر هم در هفته آینده برای تحویل خودروهایشان مراجعه خواهند کرد.
رییس کل دادگستری هرمزگان افزود: مشکل پرونده این خودروها حل شده و در 
نتیجه آن، این خودروها از لیست خودروهای توقیفی سازمان اموال تملیکی خارج 

خواهند شد.

وی علت دپوی این خودروها طی سالهای اخیر را پیچیدگی پرونده آنها عنوان کرد 
و اظهار داشــت: با تسریع در روند رسیدگی قضایی، مشکلات قبلی صورت کامل 

حل شده است.


